

你的丹麦选择

全心致力于食品安全与质量

DEDICATED TO FOOD SAFETY AND QUALITY

3-Star和Aalbæk有机肉制品是Atria Denmark旗下的品牌。 Atria Denmark是Atria Plc的子公司,北欧最大的食品集团公司之一。

3-Star as well as Aalbæk Organic Delicatessen are brands under Atria Denmark which is a subsidiary of Atria Plc, one of the largest food industry companies in Scandinavia.

你的丹麦选择 Your Danish Choice



- 1994年起通过 ISO 9001认证
- HACCP 系统
- 2011年起通过FSSC 220001认证
- 拥有高科技实验室设施
- 2014年获得中国国家认证认可监督管理委员会 (CNCA)的批准
- 2015获得丹麦国家有机认证

- ISO 9001 approved since 1994
- HACCP system
- FSSC 220001 certified since 2011
- Own high tech laboratory facilities
- CNCA approved in 2014
- Organic certified in 2015

WeChat / 微信



你的丹麦选择

始于1950的优质猪肉制品

PREMIUM PROCESSED PORK PRODUCTS SINCE 1950



Atria Danmark A/S Langmarksvej 1, 8700 Horsens, Denmark · Tel: +45 76 28 25 00 · kontakt@atria.dk

源自丹麦生产 选自顶级猪肉

MADE IN DENMARK FROM PREMIUM PORK

作为对产品质量有着执着追求的工匠, 我们坚信丹麦原材料的优秀品质 并通过对原材料的尊重和不断的探索, 我们创造出了无数令人兴奋的新产品。

As craftsmen with a passion for quality we strongly believe in first class Danish raw materials, which we treat with respect and a continued focus on creating new exciting products.

> Atria Denmark是一家创新和启发性的供应中国市场高品质丹 麦原装进口肉制品的公司。

Atria Denmark is an innovative and inspiring supplier of quality products, packed and sealed in Denmark, ensuring a high food safety standard for the Chinese market.







从前在丹麦有一名年轻的肉商。。。

ONCE UPON A TIME A YOUNG BUTCHER...

3-Star由Aage Jensen 先生创立于1950年。他是一名经验丰富的肉商, 并对制作肉肠有着浓厚兴趣。1967年,Aage Jensen 先生接管了 霍尔森斯公共屠宰场,这里成为了他最初的工作场地。 之后他将屠宰场改造成为现代化的工厂, 目前该工厂仍立足于霍尔森斯。

3-Star was founded in 1950 by Aage Jensen. He was a skilled young butcher and had a particular interest in salami production. In 1967 Aage Jensen took over his former place of work, Horsens Public Slaughterhouse, and converted it into modern production facilities.



披萨配料

PIZZA TOPPING

经典贝贝罗尼腊肠 (1公斤) CLASSIC PEPPERONI (1 KG.) 经典美式贝贝罗尼腊肠。用腌制猪 肉而制成,用辣椒粉调味。切片产品。 The classic pepperoni, which is the American variety of salami, made from cured pork and seasoned with paprika. Sliced product.



冷盘

COLD CUT

橄榄莫特苔拉香肠(2公斤) MORTADELLA WITH OLIVES (2 KG.) 意大利风格的橄榄莫特苔拉香肠 是一根适合切片使用的大香肠。 非常适合早餐或午餐自助餐使用。 The mortadella with olives is an Italian inspired large sausage that should be served sliced. Perfect for breakfast and lunch buffet.



墨西哥辣椒贝贝罗尼腊肠 (1公斤) PEPPERONI WITH JALAPENO (1 KG.) 墨西哥辣椒香辣味的经典贝贝罗尼腊肠。 当您希望更香辣的味道本产品是经典贝贝 罗尼腊肠的好替代品。切片产品。 The classic pepperoni with a spicy flavor of jalapeno. A great alternative to the classical flavor when spicier taste is preferred. Sliced product.



蒜蓉和红辣椒粉莫特苔拉香肠(2公斤) MORTADELLA WITH GARLIC & PAPRIKA (2 KG.) 蒜蓉和辣椒粉莫特苔拉香肠 是早餐或 午餐自助餐的好选择。

The mortadella with garlic and paprika is a great tasting alternative for the breakfast and lunch buffet.



米兰风味萨拉米(1公斤) SALAMI MILANO (1 KG.) 盐胡椒和蒜调味的意大利风格萨拉米。 切片产品。 The Italian inspired salami, which is

seasoned with salt, pepper and garlic. Sliced product.



火腿肠 (800克) HAM SAUSAGE (800 G.) 香味温和的火腿肠用纯猪肉为 基础而制成。800克规格, 特别适合自助餐。

The ham sausage is based on pure ham and is having a great mild taste. Available in a 800 g. version, perfect for the buffet.



西班牙辣肠(1公斤) CHORIZO (1 KG.)

香辣味浓郁的西班牙辣肠是传统披萨配 料的好替代品。烟熏和红辣椒调味的西 班牙风格。切片产品。

The chorizo is a great tasting spicy sausage, which is a great alternative as a topping. Inspired from Spain, it is smoked and seasoned with red peppers. Sliced product.



墨西哥辣椒贝贝罗尼腊肠 (170克) PEPPERONI WITH JALAPENO (170 G.) 墨西哥辣椒香辣味的经典贝贝罗尼 腊肠。170克规格,零售包装。 The classic pepperoni with a spicy flavor of jalapeno. Available in a 170 g. version for retail sales.







火腿肠 (200克) HAM SAUSAGE (200 G.) 用纯猪肉为基础而制成的火腿肠。 200克规格零售包装。 The ham sausage based on pure ham. Available in a 200 g. version for retail